



Date: 31 January 2024

Ref: 10 / 10 / 77 / 2024

التاريخ: 31 يناير 2024

الإشارة: 2024 / 77 / 10 / 10

To: Chief Executive Officer

Boursa Kuwait

Peace, Mercy and Blessings of Allah be upon you,

السيد/ الرئيس التنفيذي المحترم

بورصة الكويت

السلام عليكم ورحمة الله وبركاته،

Subject: Disclosure of Material Information

Appointment of 'Deputy Group CEO Private Banking,
Wealth Management and Business Excellence'

الموضوع: الإفصاح عن المعلومات الجوهرية

تعيين "نائب الرئيس التنفيذي للمجموعة للخدمات المالية الخاصة
وإدارة الثروات وتميز الأعمال"

In reference to the above, and in interest of Kuwait Finance House 'KFH' at adhering to the requirements of Article (4-1-1/9) 'Disclosure for change in Members of Senior/Executive Management' of CMA Executive Bylaws Book 10 (Disclosure and Transparency), KFH would like to report the following:

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، وحرصاً من بيت التمويل الكويتي "بيتك" على الالتزام بمتطلبات المادة رقم (9/1-1-4) بشأن "الإفصاح عن أي تغيير في أعضاء الإدارة العليا والتنفيذية" من الكتاب العاشر (الإفصاح والشفافية) من اللائحة التنفيذية لهيئة أسواق المال، يفيد بيتك بما يلي:

- Mr. Alexander J. Liddle has been appointed as "Deputy Group CEO - Private Banking, Wealth Management and Business Excellence", after obtaining the Central Bank of Kuwait' approval.

- قد تم تعيين السيد/ الكسندر جون ليدلي في منصب "نائب الرئيس التنفيذي للمجموعة - للخدمات المالية الخاصة وإدارة الثروات وتميز الأعمال، وذلك بعد الحصول على موافقة السادة / بنك الكويت المركزي.

Attached is Appendix (10) 'Disclosure of Material Information'. A copy of the same has been submitted to Capital Markets Authority and Bahrain Bourse.

مرفق لكم نموذج "الإفصاح عن المعلومات الجوهرية" وفقاً للملحق رقم (10). هذا وقد تم تزويد السادة / هيئة أسواق المال والسادة/ بورصة البحرين بنسخة منه.

Best Regards,

Abdulwahab Issa Al-Rushood

Acting Group Chief Executive Officer

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام،

عبد الوهاب عيسى الرشود

الرئيس التنفيذي للمجموعة بالتكليف



بيت التمويل الكويتي
Kuwait Finance House